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Aan het College van Burgemeester en Wethouders 

Vragen op grond van art. 43 RvO 

Betreft:  Openlucht zwembad Parkstad 

Datum: 04-10-2022 

Regio Parkstad heeft al sinds geruime tijd geen goed openluchtzwembad meer. Een gemiste kans, 

zwemmen is niet alleen leuk, maar zeker ook een gezonde tijdsbesteding. De locatie Otterveurd 

voldoet niet meer aan de voorwaarden en mogelijkheden om veel recreanten te ontvangen. De 

gemeente Kerkrade heeft een motie ingediend om op Parkstadniveau een groot openluchtzwembad 

te realiseren. Dit zou bijvoorbeeld in de Sibelco-groeve te Heerlen kunnen. 

 

Onze vragen luiden aldus: 

- Is het College op de hoogte van deze voornemens van de gemeente Kerkrade? 

- Is het College bereid om met de andere parkstadgemeenten mee te denken en te werken 

aan de realisatie van een dergelijk zwembad? Zo nee, waarom niet? 

- Ziet het College het zitten om met Kerkrade en Heerlen het gesprek aan te gaan betreffende 

de realisatie van een dergelijk zwembad? Zo nee, waarom niet? 

Graag ontvang ik op korte termijn uw antwoorden op bovenstaande vragen. 

 

Met vriendelijke groet, 

Johan Arts 

Fractievoorzitter SP Brunssum 

 


